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一份耕耘，一份收获，上苍从来不会忘记努力学习的人!尽量去考，因为天道酬勤。大胆去考，没必要杞人忧天、患得患失，天生我才必有用!假如有些紧张，就告诉自己：“紧张”实际上也是一种兴奋，也有利于发挥。适当的紧张是正常的和必要的。祝所有高考考生沉着...
一份耕耘，一份收获，上苍从来不会忘记努力学习的人!尽量去考，因为天道酬勤。大胆去考，没必要杞人忧天、患得患失，天生我才必有用!假如有些紧张，就告诉自己：“紧张”实际上也是一种兴奋，也有利于发挥。适当的紧张是正常的和必要的。祝所有高考考生沉着应战!以下是为您整理的《高考英语祝福语和鼓励的话》，希望大家能够喜欢。
>高考英语祝福语和鼓励的话(一)
1、try it， you can win。
试试就能行，争争就能赢。
2、one month is sprint。 idea that day， one day。
考前一个月就是冲刺。养兵千日，用兵一时。
3、did not dare to voice， fear of reading people。
不敢高声语，恐惊读书人。
4、there is no easy place in the world。
天下断无易处之境遇;人间哪有空闲的光阴。
5、to work easily， the problem will become easier。
把容易题作对，难题就会变容易。
6、plum flower， the first joy in the sweat。
梅花香自苦寒来，熬头喜在汗水中。
7、to the winner will lose， is not afraid of the losers will win。
总想赢者必输，不怕输者必赢。
8、dead heart does not panic， more easily in fine。
遇难心不慌，遇易心更细。
9、without wind and rain， how can see the rainbow?
不经风雨，怎见彩虹?
10、god helps those who help themselves， you can。
天助自助者，你要你就能。
11、rose to fly， at the foot of the road。
奋起飞翔，路在脚下。
12、at top speed， as the first monarch， young heroes。
快马加鞭，君为先，自古英雄出少年。
13、perseverance， hard to adhere to， adhere to。
贵在坚持、难在坚持、成在坚持。
14、hard for three years， happy life。
辛苦三年，幸福一生。
15、spiritual adult， knowledge and talent， attitude。
精神成人，知识成才，态度成全。
16、a product kuibu zhen cheng， thousands of miles away。
积一时之跬步，臻千里之遥程。
17、efforts will be able to succeed， to ensure that the victory。
努力就能成功，坚持确保胜利。
18、note to be easy to see， to look at， this is another textbook。
笔记要便于看，要经常看，这是又一本教材。
19、encounter will do the title： careful; encounter will not do the title： calm。
遇到会做的题：仔细;遇到不会做的题：冷静。
20、again hard， but also strong， only for those who look forward to。
再苦再难，也要坚强，只为那些期待的眼神。
21、there is power without pressure， stress， and not anxiety。
有动力而无压力，紧张而不焦虑，迅速而不慌乱。
22、battle entrance， change destiny。 repeated setbacks fighting， triumph in the pack!
决战高考，改变命运。屡挫屡战，笑傲群雄!
23、the sun is new every day， and you are trying every day。
太阳每天都是新的，你是否每天都在努力。
24、senior college entrance examination high goals， learning good academic learning。
高三高考高目标，苦学善学上好学。
25、do not seek the difficult problems， first of all， the middle grade is good。
不求难题都做，先求中低档题不错。
26、today， studying hard， i must have; ming exclusive first， who?
今日寒窗苦读，必定有我;明朝独占熬头，舍我其谁?
27、for time is to strive for success， improve efficiency is to improve the score。
争取时间就是争取成功，提高效率就是提高分数。
28、there is a high level of collective， only a high level of personal。
有高水平的集体，才有高水平的个人。
29、a storm will sharpen a future， to share the joy of brilliance。
一路风雨前程磨砺意志，半载苦乐同享铸就辉煌。
30、has the knowledge to change destiny， has the ideal change manner。
拥有知识改变命运，拥有理想改变态度。
31、the most difficult question， for you， is not necessarily the last one。
最难的题，对你而言，并不一定在于最后一道。
32、today more than a hard tomorrow， more than a few smiles。
今天多一份拼搏、明天多几份欢笑。
33、with aspirations to long unremitting self-improvement， social commitment with dream fu ling。
自强不息怀壮志以长行，厚德载物携梦想而抚凌。
34、thank you why three up to sleep before dawn; the most useless if one day ten day of cold exposure。
贵有恒何必三更起五更睡;最无益只怕一日曝十日寒。
35、confidence is the aggregation of endless wisdom。 plain， is on the success of the inn。
自信，是无尽智慧的凝聚。平淡，是成功路上的驿站。
36、yi you speech memorable wenjiqiwu， welcome bing xu still need cigu cantilever。
辞乙酉难忘闻鸡起舞，迎丙戌仍需刺股悬梁。
37、reading to change the fate of the cause of hard work， attitude determines everything。
读书改变命运，刻苦成就事业，态度决定一切。
38、don\'t ask the harvest， but the hard work! god helps those who help themselves。
不问收获，但问耕耘!天道酬勤。
39、spring breeze blowing drum beating， the college entrance examination this year who cares!
春风吹战鼓擂，今年高考谁怕谁!
40、ningchengyigusheng， stroke as a force， ruthless one， is a dream。
拧成一股绳，搏尽一份力，狠下一条心，共圆一个梦。
41、don\'t feel inferior， you are not stupid。 don\'t be complacent， others are not stupid。
不要自卑，你不比别人笨。不要自满，别人不比你笨。
42、four points of knowledge and wisdom， the three talk loparex， two test method， a common heart。
四分学识智，三心细耐恒，二成应试法，一片平常心。
43、plan to be fine， do it early， to implement the。 plans and goals， action。
计划要细，动手要早，落实要准。计划与目标、行动一致。
44、fighting force pision dragon rock achievement， brilliant reproduction of the wind god helps those who help themselves。
闻鸡起舞成就拼搏劲旅师，天道酬勤再现辉煌王者风。
45、at present， the lights dim， what sorrow without a friend。 it won the ancient toad hall， there must be a gentleman。
今朝灯火阑珊处，何忧无友。它年折桂古蟾宫，必定有君。
46、the challenges in life that i regret the choice， the college entrance examination is my pursuit。
挑战人生是我无悔的选择，决胜高考是我不懈的追求。
47、the rain the sound of the wind， the sound of the object; family affairs world affairs， concerned about everything。
风声雨声读书声，声声入耳;国事家事天下事，事事关心。
48、the elite from all walks of life won the british quebec students realize one\'s ambition， learn skills together。
各界精英大展宏图夺英魁，莘莘学子汇聚一堂学本领。
49、maintain the normal heart， create a good environment， raising the usual smiling face， easy to meet the college entrance examination。
保持平常心，营造好环境，扬起常笑脸，轻松迎高考。
50、biliary zoran bone hard without leaving wujiang zhijian of regret， their heroic spirit should be built about。
胆性卓然骨硬志坚不留乌江之憾，风华正茂豪气冲天应建定鼎之功。
>高考英语祝福语和鼓励的话(二)
1、人生能有几回博，此时不博何时博。
Life can have several blogs, at this time not when blog.
2、天道酬勤，何惧前途暗淡真才制胜，当思此刻拼搏。
Heaven rewards diligence, why fear the gloomy future to win, when thinking of the present struggle.
3、今日寒窗苦读，必定有我！明朝独占熬头，舍我其谁？
I am sure to be here today when I study hard at the cold window. The Ming Dynasty was the first to suffer exclusively. Who gave me up?
4、相信自己的目标，努力，努力，在努力！
Believe in your goals, work hard, work hard!
5、从容应试，冷静思考，会做的题一题不错。
Take the exam calmly, think calmly and do a good job.
6、脚踏实地，珍惜分秒。紧跟老师，夯实基础。
Be down-to-earth and cherish every minute. Follow the teacher closely and lay a solid foundation.
7、看人生峰高处，唯有磨难多正果。
Look at the peak of life, only the hardships bear fruit.
8、路，是自己走出来的；机会是自己创造出来的。
The road is one\'s own; the opportunity is one\'s own creation.
9、拼搏、拼搏、再拼搏；进取、进取、再进取。
Strive hard, fight hard, fight hard again; forge ahead, forge ahead, forge ahead again.
10、端正考风，严肃考纪，振奋精神，考出水平。
Correct the style of examination, take discipline seriously, inspire the spirit and test the level.
11、空谈家用空谈来装饰自己，实干家用实干去创造业绩。
Talk about household empty talk to decorate themselves, do household work to create performance.
12、涓涓细流一旦停止了喧哗，浩浩大海也就终止了呼吸。
Once the trickle ceases to make noise, the vast sea ceases to breathe.
13、严肃考试纪律，杜绝考试作弊。
Strict examination discipline and stop cheating in exams.
14、努力，努力再努力，拼搏，拼搏再拼搏。
Efforts, efforts, struggles, struggles again.
15、只要有信心，努力，一切可以改变。
With confidence and hard work, everything can change.
16、为目标，晚卧夜半，梦别星辰，脚踏实地，凌云舍我其谁！
For the goal, lie in the middle of the night, dream farewell to the stars, down-to-earth, Lingyun Shell who I am!
17、懂得的不需要，不懂的没必要！
No need to know, no need to know!
18、成功是对执着者的一种馈赠；失败是对追求者的一种考验。
Success is a gift to the persistent; failure is a test to the pursuer.
19、今日披星戴月，明日成就梦想。
Dreams will come true tomorrow when stars are shining and moons are shining today.
20、努力就能成功，坚持确保胜利。
Efforts will lead to success and perseverance will ensure victory.
21、抱的希望，为的努力，做最坏的打算！
Hope for the best, make the worst plan for the best!
22、入班即静，入座即学；决战高考志在必赢。
Entry into class is quiet, seating is learning; the final battle of college entrance examination aspirations is bound to win.
23、努力吧，飞向属于自己的明天！
Work hard and fly to your own tomorrow!
24、好的想法是十分钱一打，真正无价的是能够实现这些想法的人。
A good idea is a dozen dollars. The real priceless thing is the people who can make it happen.
25、贪图省力的船夫，目标永远下游。
A boatman who is eager to save energy will always aim downstream.
26、贵在坚持，难在坚持，成在坚持。
It is important to persist, difficult to persist and successful to persist.
27、只有比别人更早、更勤奋地努力，才能尝到成功的滋味。
Only by working harder and earlier than others can we taste the taste of success.
28、如果要挖井，就要挖到水出为止。
If you want to dig a well, you have to dig until the water comes out.
29、除非想成为一流，否则就是二流。
Unless you want to be first-rate, it\'s second-rate.
30、学问渊博的人，懂了还要问；学问浅薄的人，不懂也不问。
A man of profound knowledge knows and needs to ask; a man of shallow knowledge knows and does not ask.
31、耕耘者最信和过自己的汗水，每一滴都孕育着一颗希望的种子。
Farmers believe in and have their own sweat, and every drop bears a seed of hope.
32、不是境况造就人，而是人造就境况。
It is not circumstances that make people, but man-made circumstances.
33、争分夺秒巧复习，勤学苦练创佳绩。
Skillfully review every minute, diligently study and hard practice to achieve good results.
34、勤奋可以弥补聪明的不足，但聪明无法弥补懒惰的缺陷。
Diligence can make up for the deficiency of intelligence, but intelligence can not make up for the deficiency of laziness.
35、天下断无易处之境遇；人间哪有空闲的光阴。
There is no easy place in the world; there is no free time in the world.
36、百日冲刺战高考；一鼓作气创辉煌。
Hundred-day dash for college entrance examination; make brilliant achievements with all one\'s strength.
37、当你渴望成功就象在水中渴望空气一样，你就一定会成功。
When you yearn for success as you yearn for air in water, you will succeed.
38、埋首俯身，全为了奋力向上，并不是对头上的太阳缺乏感情。
It\'s not the lack of affection for the sun on the other side.
39、拼尽全力赢高考，苦尽干来齐欢笑。
Make every effort to win the college entrance examination and work hard to laugh together.
40、一路风雨前程磨砺意志，半载苦乐同享铸就辉煌。
Wind and rain along the way sharpen the will of the future, half a year of bitterness and joy together to create brilliant.
>高考英语祝福语和鼓励的话(三)
1.Never give up, and good luck will find you.不要放弃，好运总会垂青你的。
2.If not us, who? If not now, when?如果我们不做，谁来做?如果今天不做，什么时候做?
3.Life doesn\'t get easier, you just get stronger. ——生活从未变得轻松，是你在一点一点变强。
4.However long the night, the dawn will break. 不管黑夜有多长，天亮总会到来。
5.I don’t always need advice. Sometimes all I need is a hand to hold, an ear to listen, and a heart to understand. 我并不总是需要建议，有时候，我只是需要有人执手支持，有人侧耳倾听，有人读懂心声。
6.They always say that time changes things,but you actually have to change them yourself. 人们总说时间会改变一切，但实际上你自己必须去改变一切。
7.Promise yourself to be so strong that nothing can disturb your peace of mind.对自己：我要强大到任何事情都无法破坏我内心的平和。
8.Never let one bad day make you feel like you have a bad life. ——也许你度过了很糟糕的一天，但这并不代表你会因此度过糟糕的一生。
9.The one who moves forward is the one who doesn\'t look back. 不回头看的人才能往前走。
10.A man should have one dream at least, and one reason to hold on to it. If there\'s no place for his heart to rest, wherever he goes, he is just a vagrant. 一个人至少拥有一个梦想，有一个理由去坚强。心若没有栖息的地方，到哪里都是在流浪。
11.Be the actor of your own life, not a spectator of others\' lives. 做自己生命的主角，而不是别人生命中的看客。
12.Sleep away the sadness of today. 去睡觉，把今天的各种悲伤难过都睡走!
13.The brightest future will always be based on a forgotten past, you can’t go on well in life until you let go of your past failures and heartaches. 人若没法忘记过去的失败和痛苦，便不能活得精彩。一个美好的未来永远在於你能否忘记过去。
14.Life is like riding a bicycle. To keep your balance, you must keep moving.生活，就像骑单车。要保持平衡，就得不断往前走.#
15.There’s no way to happiness, happiness is the way. 没有通向快乐的路，快乐本身就是路。
16.Hope is wishing something would happen. Faith is believing it will happen. Courage is making it happen. “愿望”是希望某事发生。“信念”是相信它会发生。“勇气”是让它发生。
17.The best time to learn how to fly is when someone lets you down. 有人将你从高处推下的时候恰恰是你展翅高飞的时机。
18.Since you have aimed at one way to go, why are you asking how long does it take? 既然认准一条道路，何必去打听要走多久。
19.Do not blame your food because you have no appetite.不要因为你自己没有胃口而去责备你的食物。
20.We\'re not perfect. We make mistakes, we screw up, but then we forgive and move forward.我们并不完美。我们犯错，我们闯祸，然而我们也学会了原谅和向前看.
21.All the art of living lies in a fine mingling of letting go and holding on. 生活的艺术在于，好好把握，每一次的放手与坚持。
22.The way to love anything is to realize that it might be lost. 珍爱一切的好办法是：意识到你可能会失去它。
23.Life is a journey rather than destination.Enjoy it.人生是一次旅行，而不是目的地。
24.I leave uncultivated today, was precisely yesterday perishes tomorrow which person of the body implored.我荒废的今日，正是昨日殒身之人祈求的明日。
25.We feel unhappy because \"happiness\" is not what we pursuit,but \"more happier than others\"instead. 我们觉得不快乐，是因为我们追求的不是“幸福”，而是“比别人幸福”。
26.Life is like a cup of tea.It won\'t be bitter for a lifetime but for a short while anyway. 人生就像一杯茶，不会苦一辈子，但总会苦一阵子。
27.Sometimes your plans don\'t work out because God has better ones.有时候，你的计划不奏效，是因为上天有更好的安排。
28.All our dreams can come true, if we have the courage to pursue them.只要我们有勇气追求，所有的梦想都有可能实现。
29.Never be afraid to be yourself. Remember, an original is worth more than a copy.永远不要害怕做你自己。记住，原创永远比盗版有价值。
30.Your time is limited,so don\'t waste it living someone else\'s life.你的时间很短暂，别将这浪费在重复其他人的生活上。
31.Sometimes the greatest rewards in life come from doing the things that scare me the .有时候，做自己最畏惧的事，就能获得的收获。
32.Lose your pride, lose your patience, and lose your mind. But whatever you do, don\'t lose hope.骄傲可以丢，耐性可以丢，理智也可以丢，但无论做什么，希望不能丢。
33.If you don\'t go after what you want, you\'ll never have it. If you don\'t ask, the answer is always no. If you don\'t step forward, you\'re always in the same place. 不去追逐你所渴求，你将永远不会拥有。不开口问，回答永远是No。不往前走，就将永远停留。
34.Contentment will give you a light heart and an attractive face.懂得知足的人心情轻松，表情迷人。
35.If you\'re trapped between your feelings and what other people think is right... always go for whatever makes you happy.当你在自己的感觉与别人的看法之间左右为难的时候，你应该选择去做让你觉得快乐的事情。
36.Please be kind, no matter how cold the world is.请你善良，无论这世界多冷漠。
37.We may have traveled around the world and finally find our smiles are the most beautiful scene. 我们走遍了全世界，到最后才发现自己的笑容才是最美的风景。
38.Don\'t put your happiness in the hands of someone else. If you really want to be happy, you have to find this happiness within yourself。不要把自己的快乐寄托在别人身上，真正的快乐，必须来源于自己。
39.It\'s never too late to be the person you want to be.成为自己想成为的人，永远不会太迟。
40.The times when you want to give up are exactly the times when you should be trying even harder. 那些你觉得要放弃的时候正是你应该加倍努力的时候。
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